
 
ZAPISNIK 

10. sjednice Gradskog vije a Grada Rijeke  
održane 29. travnja 2010. godine 

 
 Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac. 
 
 Nakon izvršene prozivke utvr eno je da je sjednici nazo an 31 lan Gradskog vije a 
te da Gradsko vije e može donositi pravovaljane odluke. 
 
 Sjednici su bili nazo ni lanovi Gradskog vije a: Dinko Beakovi , Ivan Bogdani , 
Hrvoje Buri , mr.sc. Vesna Buterin, mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetovi , Tea aljkuši -
Mance, Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, mr.sc. Šime 
Jagi i , Ivana Jur i , Sanjin Kajba, Ana Kompari  Dev i , Sandra Krpan, Ljiljana Mihi , Bože 
Mimica, Dorotea Peši -Bukovac, Nada Pinduli , Vuk Prica, Branko Ra a, Josip Rup i , 
Dušan Sekuli , Oskar Skerbec, Sr an Srdo , Danko Švorini , Dinko Tamarut, Mate 
Tomljanovi , Walter Volk i Tomislava Ze evi  Pedi . 
 
 Izostanak su opravdali lanovi Gradskog vije a: Marko Filipovi , Denis Pešut, 
mr.sc. Bojan Šober i Ana Turak. 
 
 

 Na zapisnik 9. sjednice Gradskog vije a održane 1. travnja 2010. godine nije 
bilo primjedbi. 

 
 Prije prelaska na aktualni sat, predsjednica Vije a je izvijestila da su dostavljeni pisani 
odgovori na pitanja lanova Gradskog vije a Tomislave Ze evi  Pedi , mr.sc. Vesne Buterin 
i Dušana Sekuli a postavljena na 9. sjednici Gradskog vije a. 

 
 
 AKTUALNI SAT  

 
 
1. VUK PRICA je upitao što se napravilo po pitanju prenamjene prostora bivše Tvornice 
papira, u kojem se sada vrlo uspješno odvija festival Hartera, za namjene i potrebe Centra 
mladih, kako je to i planirano u Programu za mlade Grada Rijeke? 
  
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je projekt Centra mladih u 
Harteri pred realizacijom, a da bi se pristupilo realizaciji trebalo je riješiti itav niz vrlo 
složenih odnosa vezanih uz vlasni ke probleme u kontekstu cijele bivše Tvornice papira. Na 
žalost, kroz zakonodavstvo RH-e ste ajni postupak nalaže ste ajnom upravitelju da prodaje 
nekretnine ste ajnog dužnika, što je i ovdje bio slu aj, a cesta koja prolazi kroz Tvornicu 
papira je u tom kontekstu tretirana kao dio nekretnine koja je bila predmet prodaje. Kako bi 
svi objekti unutar bivše Tvornice papira mogli imati svoju adekvatnu funkciju, bilo je 
neophodno cestu definirati kao javnu prometnicu, a ne kao cestu u privatnom vlasništvu te je 
trebalo sa svim suvlasnicima nekretnina unutar Tvornice papira posti i dogovor da prepuste 
svoj idealni dio u toj cesti koji su stekli kupovinom nekretnina Gradu Rijeci, što je usporilo 
realizaciju cjelokupnog projekta.  

Trenutno je u izradi Detaljni plan ure enja te zone koji bi trebao definirati koja je 
potrebna infrastruktura za realizaciju Centra mladih i drugih sadržaja unutar te zone. Grad je 
u pripremi kandidiranja tog projekta na natje aj o prekograni noj suradnji sa Republikom 
Slovenijom odnosno Tehnološkim centrom iz Ljubljane u sklopu predpristupnih fondova 
Ujedinjenih naroda. U prvoj fazi planira se osposobiti prostor Parafinke kao multimedijalni 
centar namijenjen mladima, ali i kao dio poduzetni kog inkubatora namijenjenog prije svega 



kreativnoj industriji. Vjeruje da e Grad tim programom, zajedno s Tehnološkim centrom iz 
Ljubljane, osigurati dovoljna sredstva za realizaciju tog projekta u tijeku idu e godine. 

 
2. DUŠAN SEKULI  je, u ime gra ana Mjesnog odbora Potok, upitao kakva je dinamika 
ure enja kompleksa bivše tvornice Rikard Ben i  odnosno budu eg kompleksa Muzeja 
moderne i suvremene umjetnosti te što se može u initi po pitanju saniranja lokve i ustajale 
vode koja je ostala od fontane koja tamo više nije u funkciji i koja je vjerojatno uzrok invazije 
komaraca na Potoku? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se na prostoru bivše Tvornice 
Rikard Ben i  trenutno realiziraju tri programa. Jedno su restauratorski radovi na upravnoj 
zgradi še erane koji se odvijaju dinamikom koju je propisala struka, a drugi je izgradnja 
hotelskog odnosno poslovnog dijela za koji postoji Ugovor s investitorom, ali koji u kontekstu 
svih doga anja jednostavno nije u mogu nosti krenuti ozbiljnije u realizaciju tog programa. 
Nada se da e se to uspjeti riješiti u nekom relativno kratkom vremenskom razdoblju. U 
ovom trenutku bilo bi neproduktivno raskidati ugovorne obveze i tražiti novog investitora zbog 
op e situacije. Tre i se odnosi na izgradnju Muzeja moderne i suvremene umjetnosti i 
podzemne javne garaže. Zadnja ponuda za izgradnju tog projekta modelom javno privatnog 
partnerstva nije bila prihvatljiva zbog prevelikog iznosa kojeg su nudila oba ponu a a na 
raspisanom javnom natje aju, pa se odustalo od sklapanja ugovora. Sada se ponovno 
pokušava s Agencijom za privatno partnerstvo ponoviti natje aj, a ovisno o rezultatima 
ponuda, projekt bi bio realiziran u dvije faze, s tim da bi prva faza bila izgradnja podzemne 
garaže, a druga rekonstrukcija zgrade namijenjene novoj zgradi Muzeja moderne i 
suvremene umjetnosti. 
 U svezi invazije komaraca, odgovorio je da je pitanje trebalo uputiti nadležnom Odjelu 
gradske uprave ili zvati Dezinsekciju, pa bi problem ve  vjerojatno bio riješen, ne ekaju i 
ovu sjednicu Gradskog vije a. Ina e, Grad ima ugovor s Dezinsekcijom za program 
obavezne preventivne dezinfekcije, dezinsekcije i deratizacije, koji se odnosi prvenstveno na 
javne površine i površine u vlasništvu Grada Rijeke, ali na žalost, Zakonom nije riješen 
problem provo enja mjera DDD-e, koje se pla aju isklju ivo iz sredstava Prora una Grada 
Rijeke. Nikada nije saživjela ideja da kroz sredstva pri uve ili komunalne naknade taj trošak 
pla aju svi vlasnici odnosno svi korisnici prostora. Ne zna detalje da li je spomenuta fontana 
na javnom ili na privatnom prostoru, ali e u svakom slu aju provjeriti te vjeruje da e nakon 
provjere taj problem biti riješen. 
 
DUŠAN SEKULI  je, u osvrtu na dobiveni odgovor, naveo da se fontana nalazi na javnoj 
površini tako da smatra potrebnim da Gradona elnik od nadležnih službi zatraži da se ta 
fontana isuši kako bi se riješio navedeni problem. 
 
3. DANKO ŠVORINI  je naveo da je prema istraživanju magazina Forbes objavljenom 
prošlog tjedna, Grad Rijeka prema gospodarskim pokazateljima, u konkurenciji ostalih 
hrvatskih gradova, potonuo za nekih 10 mjesta te se danas nalazi na 17. mjestu. U nastavku 
je naveo da su posebno loši podaci vezani uz situaciju u poduzetništvu, tako da se primjerice 
po prosje noj dobiti po poduzetniku Grad Rijeka ne nalazi ni me u prvih 20 gradova, a 
prosje na dobit 20-to plasiranog grada Vinkovca bila je 5 puta ve a, dok je s druge strane 
Rijeka pak tre a u Hrvatskoj po padu dobiti po poduzetniku koji je 2008. godine u odnosu na 
2007. godinu iznosio ak 66%. 
 Na temelju svega navedenog, upitao je Gradona elnika da li se kao prvi ovjek grada 
osje a odgovornim za zaostajanje Grada Rijeke za ostalim hrvatskim gradovima po pitanju 
gospodarskih pokazatelja?  
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je u odgovoru na pitanje ustvrdio da bi prije 
svega trebalo analizirati ozbiljnost jednog takvog istraživanja po kojem je primjerice Grad 
Našice na tre em mjestu po pogodnostima za življenje i poduzetni ko ulaganje. Budu i da su 
svi oni koji su proputovali tim podru jem, uklju ivo recimo Našice i Vinkovce, i te kako svjesni 
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situacije u kojoj se ta podru ja nalaze, uop e nema namjeru komentirati ankete i istraživanja 
koja su ra ena od strane bilo kojeg asopisa, jer takve podatke nikako ne može smatrati 
relevantnima.  
 
DANKO ŠVORINI  je u osvrtu na dobiveni odgovor naglasio da prije svega nije rije  o 
podacima Forbesa, ve  o analizi podataka FINE, koji nisu novi, jer su bili objavljeni i prošle 
godine. On osobno smatra da je rije  o relevantnim podacima temeljem kojih bi se 
Gradona elnik trebao osje ati odgovorno, jer istraživanje pokazuje da se gradovi koji 
osiguravaju preduvjete za razvoj poduzetništva nalaze u gornjem dijelu tablice. S druge 
strane u Rijeci se o ito umjesto stimulacije poduzetnika stimuliralo partijske tajkune, a 
umjesto ulaganja u stvaranje nove vrijednosti, 20 godina se tjerala industrija iz Grada. Takav 
recept razvoja kad tad je morao do i na naplatu i on osobno je uvjeren da je i 
Gradona elniku to vrlo dobro poznato, posebno kroz probleme vezane uz punjenje gradskog 
prora una.  
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je naveo da ostaje pri svemu što je naveo, 
posebice u kontekstu injenice da je statistika znanost koja ne uzima injenicu specifi nosti 
pojedinog podru ja, odnosno pojedinog grada, a bilo bi mu drago da se to pitanje eventualno 
raspravi na sjednici Gradskog vije a na kojoj bi se analizirali svi ti podaci. Zaklju no je naveo 
da bi on osobno mogao iznijeti itav niz drugih pokazatelja o konkurentnosti gradova koji su 
radile razne relevantne znanstvene institucije u Republici Hrvatskoj, a prema kojima je Rijeka 
u estalo bila rangirana me u prvih pet gradova u Republici Hrvatskoj. Primjerice, danas 
kada se govori o razvoju poduzetništva ili broju poduzetnika, statisti ki je tretirana injenica 
da su poduzetnici smješteni u Industrijskoj zoni Kukuljanovo, koje potpada pod Grad Bakar i 
velikim dijelom na podru ju Op ine Viškovo ili Grada Kastva, a diskutabilno je, me utim, da li 
su ti poduzetnici na tom podru ju upravo zbog Bakra, Kastva ili Viškova ili zbog injenice što 
u 44 km² Grada Rijeke nema prostora na kojima se mogu ponuditi takvi segmenti razvoja. 
Zaklju no je ustvrdio da se može razgovarati na temelju relevantnih podataka, a nikako ovih 
podataka koji se baziraju na statisti kim podacima koji su po njegovoj ocjeni naprosto 
smiješni.  
 
4. mr.sc. ŠIME JAGI I  je podsjetio da se ve  više mjeseci ne odvijaju nikakvi radovi na 
prostoru bivše garaže Autotransa, odnosno budu e garaže u Bar i evoj ulici, te je upitao što 
je tome razlog, da li je kriv investitor, izvo a  radova ili je u pitanju nešto tre e? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se radi o dva projekta koja su 
me usobno vrlo povezana. Jedan je projekt izgradnje garaže, a drugi dovršetak izgradnje 
druge faze Ulice Ivana Pavla II. koja bi, izme u ostalog, trebala biti i pristupna cesta za tu 
garažu, odnosno garažno-poslovni kompleks koji se tamo gradi. Raspisani su natje aji i 
zapo eli su radovi na izgradnji gra evinske jame za garažu i druge faze ceste Ivana Pavla 
II., da bi se u postupku realizacije utvrdilo da je potrebno izvršiti sanaciju željezni kog tunela. 
U suradnji s Hrvatskim željeznicama izra en je projekt sanacije i raspisan natje aj za 
izvo a a sanacije, na što Hrvatske željeznice nisu htjele pristati traže i da se prije 
pristupanja sanaciji samog tunela izradi i prometno-tehni ka studija o tome kada e i koliko 
dugo pruga biti zatvorena? Iz tog razloga prakti no ve  od kraja prošle godine nema nikakvih 
radova niti na jednom od gradilišta, budu i da su Hrvatske željeznice inzistirale da prometno-
tehnološku studiju izradi njihova tvrtka HŽ Projektiranje, a pred neki dan stigao je i prijedlog 
Hrvatskih željeznica kojim se traži 6 milijuna kuna naknade za zatvaranje pruge, koja bi zbog 
izvo enja radova trebala biti zatvorena svega 6 sati na dan. Budu i da nije jasno kako se 
došlo do tog iznosa, slijede daljnji pregovori sa upravom HŽ-a, kako bi taj problem bio 
razriješen, a u svakom slu aju bez sanacije tunela nije mogu e nastaviti gradnju ceste te 
posljedi no tome niti garažno-poslovnog centra u Bar i evoj.  
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5. JOSIP RUP I  je, slijedom injenice da je u mjesnim odborima Grada Rijeke provedena 
anketa i napravljena analiza o potrebi osnivanja gradskih etvrti, upitao da li e Grad Rijeka, 
ukoliko se ne bude pristupilo osnivanju gradskih etvrti, u narednom periodu dati ve i zna aj 
i ja u ulogu vije ima mjesnih odbora?  
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je u odgovoru naglasio da stav o tome da li su 
gradske etvrti potrebne ili nisu, trebaju dati predtsvanici vije a mjesnih odbora koji moraju 
sami prepoznati potrebu za ustrojavanjem gradskih etvrti te definirati koje su to gradske 
etvrti. Provedene analize u mjesnim odborima ukazuju da mjesni odbori ne prepoznaju 

zna aj, odnosno potrebu organiziranja gradskih etvrti. Budu i da e novi izbori za vije a 
mjesnih odbora na podru ju Grada Rijeke biti održani 30. svibnja, novi sazivi vije a mjesnih 
odbora imaju priliku ukazati na potrebu za formiranjem gradskih etvrti, u kojem slu aju sa 
njegove strane ne e biti nikakvog protivljenja da se te gradske etvrti i osnuju. Naglašava da 
e me utim, uz ovakav sustav organizacije mjesne samouprave biti teško utvrditi još jedan 

organizacijski oblik, bez da do e do me usobnog preklapanja djelokruga i ovlasti. Što se ti e 
potrebe za ve om samostalnoš u ili ve im zna ajem mjesnih odbora, oni ovise upravo o 
samim aktivnostima mjesnih odbora i angažiranosti izabranih lanova pojedinih vije a 
mjesnih odbora. Njihova nadležnost definirana je Zakonom i Statutom Grada Rijeke, te se u 
tim okvirima nastoji maksimalno uvažavati zahtjeve koji dolaze iz mjesnih odbora u okvirima 
vrlo dobro razvijene suradnje, iako je injenica da ponekad, iz raznoraznih, npr. planskih ili 
financijskih razloga, nije mogu e udovoljiti nekim željama ili prijedlozima pojedinih mjesnih 
odbora. 
 
6. LJILJANA CVJETOVI  je upitala da li se još jednom može razmotriti mogu nost 
povlaštene vožnje, odnosno povlaštene karte i za umirovljenike mla e od 65 godina, kao i za 
sve nezaposlene? Naime, stajališta je da, ako se ve  uvodi imovinski cenzus za 
umirovljenike, njega treba primijeniti na sve umirovljenike, kao i na sve nezaposlene. Naime, 
op e poznato je da novi umirovljenici imaju najniže mirovine i da su u stvari ugroženiji od 
starijih generacija, a sada e ih vozna karta stajati višestruko skuplje nego za umirovljenike 
starije od 65 godina i zato bi prilikom utvr ivanja povlaštene cijene karte za umirovljenike 
prvenstveni kriterij trebao biti njihov socijalni status. Isto tako predlaže da se izvidi i 
mogu nost zadržavanja sadašnjeg povlaštenog prava na besplatni prijevoz barem u 
terminima izvan špica, koje i ostali gradovi koriste za povlaštenu vožnju.  
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je u odgovoru na pitanje pojasnio da besplatne, 
odnosno povlaštene karte za osobe iznad 65 godina nisu namijenjene samo za 
umirovljenike, nego za sve gra ane, neovisno o tome da li oni primaju ili ne primaju mirovinu. 
Dakle, rije  je o besplatnim kartama na koje su do sada imali pravo svi gra ani stariji od 65 
godina. Sada se uvodi karta koja e imati simboli nu cijenu, to nije bit e besplatna za one 
koji su bez mirovine ili primaju mirovinu u iznosu do 2.000,00 kuna,  za one koji primaju 
mirovinu u iznosu od 2.000,00 do 3.000,00 kuna cijena karte e biti 74,00 kune godišnje, a 
za osobe ve ih mirovina, ovisno o njihovoj visini cca 144,00 kune, odnosno 198,00 kuna 
godišnje. Svi ostali gra ani mla i od 65 godina, ovisno o svojim prihodima ostvaruju pravo na 
povlaštene karte u skladu s Odlukom o socijalnoj skrbi. U nastavku je naveo da je njemu 
razumljiva potreba za izlaženjem u susret pojedinim kategorijama gra ana, ali da ne treba 
zaboraviti injenicu da ima puno sugra ana koji su zaposleni, a primaju pla u na razini 
minimalno utvr enih pla a od 2.000,00 odnosno 3.000,00 kuna. Naravno da bi teoretski 
problem bilo mogu e riješiti na na in da javni gradski prijevoz bude besplatan za sve, ali to 
podrazumijeva i zna ajnija izdvajanja iz gradskog prora una, budu i da ništa nije besplatno, 
odnosno da Autotrolej mora platiti zaposlenike, gorivo, autobus, amortizaciju, rezervne 
dijelove itd. U ovom trenutku nikako nema mogu nosti za uvo enje jedne takve mjere, ali u 
ovom trenutku se nikako, bez obzira na probleme, ne e odustati od zadržavanja postoje e 
razine socijalne zaštite.  
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7. IVAN BOGDANI  je iznio je da je Vije e mjesnog odbora Pehlin, zbog zaštite i sigurnog 
prijelaza djece i ostalih pješaka preko ceste ispred Osnovne škole Pehlin, vodilo višegodišnju 
inicijativu za postavljanje semafora te da je nedavno održan vrlo uspješan sastanak s 
direktoricom TD Rijeka promet i njezinim suradnicima te sastanak sa svim zainteresiranim i 
zaduženim subjektima za rješenje ovog problema, kada je od strane Rijeka promet-a 
obe ano da e u roku od 30 dana biti napravljena tehni ka priprema za postavljanje 
semafora. Budu i da Županijska uprava za ceste planira ovoga ljeta, za vrijeme školskih 
praznika, izvršiti sanaciju i rekonstrukciju ceste ispred Osnovne škole Pehlin u dužini od 300 
metara, interesira ga da li je mogu e u isto vrijeme odnosno do po etka školske godine 
postaviti i taj semafor? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da e lanu Vije a dostaviti pisani 
odgovor na pitanje te konstatitao da bi to, ukoliko ŽUC stvarno bude pristupio rekonstrukciji 
te ceste, bila idealna prilika da se izvrše i ti radovi. Ujedno je podsjetio na injenicu da, 
temeljem Zakona o cestama, državnim cestama koje su najoptere enije u Gradu Rijeci, kao 
što su Riva, Strossmayerova, Zvonimirova i druge, upravljaju Hrvatske ceste, te da je stanje 
tih cesta katastrofalno i da sve te ceste zahtijevaju temeljitu sanaciju. Druga kategorija su 
županijske i gradske ceste kojima upravlja Županijska uprava za ceste, a Grad Rijeka 
upravlja samo nerazvrstanim cestama. Zbog toga je Grad nebrojeno puta tražio izmjenu tog 
Zakona. 
 
8. BRANKO RA A je iznio da je Grad uložio zna ajna sredstva za postavljanje stupi a u 
ulici Blaža Poli a kako bi se riješilo pitanje dostave na Tržnici Brajda, što je u naravi 
rezultiralo udnom situacijom da je broj telefona putem kojeg se mogu spustiti stupi i o ito 
dostupan mnogim ljudima pa je ulica i dalje mjesto gdje se parkiraju osobna vozila, a dostava 
se vrši preko autobusne stanice koja je na suprotnoj strani ceste. Obzirom na navedeno, 
interesira ga postupanje prometnog redarstva u konkretnom slu aju, odnosno kada e se i 
na koji na in kona no regulirati pitanje dostave u tom dijelu Grada? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da e od operatera zatražiti da 
izlistaju sve brojeve kojima se u ovom trenutku mogu spustiti stupi i, kako bi se omogu io 
pristup vozilima u tu ulicu i temeljem toga poduzeti odre ene aktivnosti. Ideja je bila da se 
postavljanjem pilomata omogu i korištenje i ulazak u tu ulicu samo dostavnim vozilima, ali je 
o ito da je netko tu pogodnost zloupotrijebio, te e za slijede u sjednicu lanu Vije a  
pripremiti pisani odgovor.  
 
9. mr.sc. VESNA BUTERIN je iznijela da je na prošloj sjednici Vije a postavila pitanje u što 
je Grad u prošlom mandatu nenamjenski utrošio preko 132 milijuna kuna, na što joj je 
odgovoreno da se novac trošio nenamjenski iz razloga što se prihodi nisu ostvarivali 
predvi enom dinamikom, pa bi se moglo zaklju iti da je to rezultat lošeg planiranja 
prora unskih prihoda, kako bi Prora un svake godine izgledao ve i nego što uistinu je. 
Ujedno je naglasila da je ona osobno, kao i svi lanovi Vije a HDZ-a, nebrojeno puta 
naglašavala kako se pojedini prihodi u Prora unu ne mogu ostvariti  prema planu, što je i 
dokazano jer se neki prihodi podbacuju za 40-60%, a budu i da se radi o strogo namjenskim 
sredstvima, Gradona elnik bi se trebao itekako brinuti da se ta sredstva troše u skladu sa 
Zakonom. 

Obzirom na navedeno, dodatno je upitala, da li se i u 2009. godini novac trošio 
nenamjenski odnosno protivno zakonskim odredbama? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je Grad trošio i da e dalje 
trošiti ta sredstva sve dok bude ovako rigidna politika i neuvažavanje zahtjeva lokalne 
samouprave od strane Vlade Republike Hrvatske i naravno Hrvatskog Sabora koji donosi 
Zakone. Podsjetio je na injenicu da je samo Izmjenom zakona o financiranju jedinica 
lokalne samouprave, kojim je porez na dobit prestao biti prihod gradova i op ina te postao 
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prihod države, lokalna samouprava izgubila cca 1.200.000.000 kuna prihoda, od ega je 
samo Grad Rijeka izgubio cca 50 do 60 milijuna kuna. 
 Podsjetio je na injenicu da je 2009. godine pove an neoporezivi dio u obra unu 
poreza na dohodak sa 1.600 na 1.800 kuna, što odobrava jer ide u kontekstu rastere enja 
gra ana, ali je bilo logi no da je onda zakonodavac osigurao i drugi namjenski dio onima od 
ijeg prihoda se taj dio oduzeo. Godinama se inzistira na uvo enju poreza na imovinu, a ne 

naplatu komunalne naknade kao op e poreznog prihoda. Nadalje je iznio da, ukoliko netko 
smatra da je prekršio Zakon ili trošio sredstva mimo Zakona, on stoji na raspolaganju 
pravosudnim organima koji jako dobro znaju njegovu adresu, jer on ne bježi od odgovornosti. 
 Problem je u tome što prema nalazu Državne revizije problem nenamjenskog trošenja 
sredstava ima više od 80% jedinica lokalne samouprave u kojima Državna revizija obavlja 
nadzor. 
 
mr.sc. VESNA BUTRIN je dodala da je Gradona elniku obi no krivac uvijek netko drugi,  a 
ne on koji je ovdje javno priznao da se ne pridržava Zakona, a niti to planira u budu nosti 
initi. Ujedno je iznijela da je naveo probleme koji su vezani za prihod od poreza na dohodak, 

ali nije naveo ono na što e ga oni konstantno upozoravati, a to je npr. da su u 2005. godini 
podbacili prihodi od prodaje nefinancijske imovine za 22,4 milijuna kuna, za koje je 
odgovoran Gradona elnik i njegova gradska uprava, u 2006. godini ti su prihodi ostvareni za 
32,3 milijuna kuna manje, u 2007. godini za 30,3 milijuna kuna manje, te u 2008. godini za 
50 milijuna kuna manje, što dovoljno govori o njemu. 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je to to no, ali jednako tako 
vjeruje da to dovoljno govori i o gra anima Rijeke. 
 
10. MATE TOMLJANOVI  je upitao u kojoj je fazi projekt poticane stanogradnje, kojom 
dinamikom se rješavaju prostori na Plasima gdje se planiraju izgraditi novi stambeni prostori 
te kada e zapo eti izgradnja na drugim lokacijama koje su predvi ene za takvu izgradnju?  
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je poticana stanogradnja 
projekt na kojem treba inzistirati te naglasio da e i dalje nenamjenski trošiti sredstva za 
poticanu stanogradnju te sigurno ne e dozvoliti da ostane neutrošenih sredstava sukladno 
zakonskim propisima, na recimo održavanju zelenih površina, a da zaustavi izgradnju 
stanova po modelu društveno poticane stanogradnje, što god netko mislio o tome. 
Primopredaja stanova na Rujevici bit e prije ljeta, a stanovi e biti gotovi do ljeta o.g. Do 
kraja godine planira se zapo eti izgradnja 80-tak stanova na lokaciji Drenove, a u Prora unu 
za 2011. godinu osigurana su i sredstva da se krene sa izgradnjom stanova na podru ju 
Škurinjskog Plasa ili Martinkovca, što ovisi o rješavanju imovinsko-pravnih odnosa. 
Najvjerovatnije e se po eti s izgradnjom stanova na Martinkovcu, budu i su tamo potrebna 
manja ulaganja u infrastrukturu, pa e se mo i više sredstava uložiti u izgradnju stanova, 
ime bi se realizirao plan izgradnje po Programu društveno poticane stanogradnje. Ukoliko 

se ne realizira taj plan, idu e godine bi se krenulo sa izgradnjom stanova na Škurinjskom 
Plasu. 
 
11. HRVOJE BURI  je iznio da ima tri pisana pitanja na koja moli da mu se pisano i 
odgovori. Zatražio je da mu se dostavi Ugovor izme u Grada Rijeke i Zapadnog trgova kog 
centra, ugovor izme u Grada Rijeke i Tvrtke Bononia 3 M Gra enje, vezano uz projekt 
Gomila, te da mu se dostavi broj službenih vozila Grada Rijeke, tko ih koristi i koliko ih ima? 
 Ujedno je upitao Gradona elnika da li on koristi vlastite kriterije za obnovu pro elja i 
krovova, koriste i sredstva spomeni ke rente, to nije za obnovu krovišta na hotelu 
Kontinental u 2009. godini na što je utrošeno 180.000 kuna? 
 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac je upozorila lana Vije a da mora 
u pisanoj formi zatražiti ugovore, pa e dobiti odgovore. 
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Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da dok se ne promijene ili izborni 
rezultati ili eventualno Zakon u Republici Hrvatskoj, gradona elnik kao osoba je u isto 
vrijeme i jedino izvršno tijelo, pa temeljem toga svaku odluku u principu donosi on na temelju 
elemenata struke, koliko god je to lanu Vije a teško za prihvatiti. Zakon predvi a da se 
sredstva spomeni ke rente mogu trošiti na pojedina no zašti ene objekte ili na objekte koji 
se nalaze unutar zašti ene urbanisti ke arhitektonske cjeline. Za korištenje sredstava 
spomeni ke rente raspisan je natje aj na kojem, bez obzira na vlasništvo, mogu sudjelovati 
svi koji ispunjavaju uvjete iz Natje aja, nakon ega imaju pravo na dio sredstava spomeni ke 
rente. 
 
HRVOJE BURI  je iznio da je na natje aj za sufinanciranje programa sanacije obnova 
pro elja gra evina na podru ju zašti ene urbanisti ke cjeline u roku zaprimljeno ukupno 20 
prijava, me u kojima i prijava Hotela Kontinental koji je u vlasništvu tvrtke Tržnice Rijeka 
odnosno u  vlasništvu gdina Franoli a. U tijeku Natje aja Povjerenstvo je utvrdilo Prijedlog 
liste, gdje je uvrstilo i prijedlog sanacije krovišta Kontinentala i sastavilo je Listu prioriteta na 
osnovu Pravilnikom propisanih mjera. Me utim, u službenoj dokumentaciji, potpisanoj od 
ureda Gradona elnika stoji da je podnositelj prijave 11. prosinca 2008. godinu za zgradu 
Hotela Kontinental u ulici Antona Ko i a Mioši a 1, odustao od realizacije programa, te nije 
uvršten na Listu prioriteta za 2009 godinu, da bi toj istoj tvrtki 19. prosinca bilo dodojeljeno 
180.000 kuna. 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da ukoliko lan Vije a raspolaže s 
podacima o njegovim kriminalnim radnjama, on e mu, ukoliko ih nema, dati adresu 
Policijske uprave, Uskoka ili Državnog odvjetništva gdje može pokrenuti postupak protiv 
njega. 
 
12. TOMISLAVA ZE EVI  PEDI  je iznijela da je na prošloj sjednici Gradskog vije a Grada 
Rijeke zatražila i dobila pisani odgovor na pitanje vezano uz ravnatelja Agencije za društveno 
poticanu stanogradnju gdina Vladimira Benca, u kojem stoji da on ima tvrtku, koja nije 
sura ivala s Gradom i koja nikad nije obavljala istovrsnu djelatnost, u što recimo da ona 
vjeruje. Ujedno je zamolila da se ubudu e odgovori na postavljena pitanja najprije dostavljaju 
lanovima Gradskog vije a koji su to pitanje postavili i to u roku od 15 dana kao što je 

propisano Poslovnikom Gradskog vije a, a ne kao što je bilo u ovom slu aju, najprije 
novinarima. 

Ujedno je upitala da li tvrtka Vinco posluje s Gradom i ukoliko posluje o kojim se 
poslovima i o kojim sredstvima radi?  
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je u odgovoru na prvo pitanje naveo da e 
problem autorskih prava na odgovor lanica Vije a morati riješiti s Novim listom, jer je on 
jednako tako dužan odgovoriti i na upite novinara. Ukoliko se odgovori uspore uju, odgovor 
novinaru je bitno kra i od odgovora koji je proslije en lanici Vije a, budu i da je radi 
utvr ivanja relevantnih injenica trebalo i odre eno vrijeme. 
 Vezano uz drugo pitanje, odgovorio je da e lanici Vije a dostaviti pisani odgovor. 
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 UTVR IVANJE DNEVNOG REDA 
 

 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac je izvijestila da na prijedlog 
dnevnog reda koji je dostavljen uz poziv za sjednicu nije podnesen prigovor te da je 
naknadno, sukladno odredbi lanka 125. stavka 1. Poslovnika Gradskog vije a, dostavljen 
prijedlog za dopunu dnevnog reda sjednice to kom: "Prijedlog odluke o davanju prethodne 
suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Agencije za društveno poticanu stanogradnju Grada 
Rijeke". 
 Uz prijedlog za dopunu dnevnog reda dostavljeni su i materijali po predloženoj dopuni 
dnevnog reda. 
 Predsjednica Vije a je predložila da Gradsko vije e tu to ku dnevnog reda razmatra 
kao to ku 8. predloženog dnevnog reda.  
 Prijedlog za dopunu dnevnog reda predsjednica Vije a stavila je na glasovanje.  
 
  
 

Nakon što je Gradsko vije e JEDNOGLASNO usvojilo prijedlog za dopunu 
dnevnog reda, predsjednica Gradskog vije a je objavila da je Gradsko vije e usvojilo 
slijede i 

D N E V N I  R E D 
 

1. Prijedlozi za dodjelu javnih priznanja Grada Rijeke u 2010. godini 
2. Prijedlog odluke o imenovanju intendantice Hrvatskog narodnog kazališta Ivana pl. 

Zajca Rijeka 
3. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za sklapanje Ugovora o podzajmu za 

potprojekt Rijeka - Grobnik 
4. Prijedlog zaklju ka o sanaciji nebodera Franje andeka 8 
5. Prijedlog izmjena i dopuna Tržnog reda na tržnicama na malo u Gradu Rijeci 
6. a) Izvješ e o radu Savjeta mladih Grada Rijeke za 2009. godinu 

b) Prijedlog programa rada Savjeta mladih Grada Rijeke za 2010. godinu 
7. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o nagradama u enicima i 

prosvjetnim radnicima-mentorima za posebna postignu a u enika na državnim i 
me unarodnim natjecanjima, susretima i smotrama 

8. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 
Agencije za društveno poticanu stanogradnju Grada Rijeke 

9. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Statuta Osnovne 
škole "Trsat" 

10. Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Drenova 
 
 

TO KA 1. 
Prijedlozi za dodjelu javnih priznanja Grada Rijeke u 2010. godini 

 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da je 
predlagatelj ove to ke dnevnog reda Odbor za javna priznanja Grada Rijeke, da je o itovanje 
Gradona elnika na prijedloge dostavljeno u materijalima te da su danas na klupe dostavljeni 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda.  

 
Dodatno uvodno usmeno obrazloženje prijedloga podnijela je Dorotea Peši -Bukovac 

kao predsjednica Odbora za javna priznanja. 
 
Pod ovom to kom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
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 Glasovanje: 
I.  

 Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o dodjeli Nagrade Grada 
Rijeke za životno djelo kako slijedi: 
Dobitnik Nagrade Grada Rijeke za životno djelo u 2010. godini je 
 

 VJEKOSLAV VOJO RADOI I  
za posebna dostignu a na podru ju likovne i primijenjene umjetnosti u kojoj je 
predstavio vedar i razigran svijet primorske svakodnevnice. 

II.  
 

 Zatim je Gradsko vije e tako er JEDNOGLASNO donijelo odluke  o dodjeli 
godišnjih nagrada Grada Rijeke kako slijedi: 
  
Dobitnici godišnjih nagrada Grada Rijeke u 2010. godini su: 

 ANDREI KÖTELES 
za izuzetne plesa ke kreacije u predstavama Baleta Hrvatskog narodnog kazališta 
Ivana pl. Zajca Rijeka 
 

 doc.dr.sc. MARINA ŠANTI  
za izuzetan doprinos unapre enju biomedicinskih znanosti 
 

 dr.sc. DANIJELA BA I -KARKOVI  
za djelo Rijeka u pri i, prvu sustavnu panoramu slojevitog identiteta grada kroz 
književni imaginarij 

 JERRY PAJI  
za izniman doprinos razvoju gospodarstva, zaštite okoliša i izvoza 
 

 mr.sc. FRED ZEIDLER, dr. med. 
za izniman doprinos u unapre enju bolni ke i izvanbolni ke hitne medicine u Rijeci 
 
 

 prof. dr. sc. TOMISLAV RUKAVINA, dr. med. 
za izniman doprinos unapre ivanju lije ni ke struke, osobito na podru ju medicinske 
edukacije 
 

 ZRINKA KOLAK-FABIJAN 
za iznimna umjetni ka i organizacijska postignu a i afirmaciju Rijeke na podru ju 
kazališne umjetnosti 
 

 DARIJA BOSTJAN I  
 IRIS BOSTJAN I  
 VEDRANA SIMI EVI  
za osvajanje najvišeg vrha svijeta - Mt. Everesta. 
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III. 
 

Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo i odluke o dodjeli Zlatne plakete 
"Grb Grada Rijeke" kako slijedi: 
 
Dobitnici Zlatne plakete "Grb Grada Rijeke" u 2010. godini su:  
 

 MILJENKO MIŠLJENOVI  
za promicanje jednakosti osoba s cerebralnom paralizom u svim segmentima društva 
po principu inkluzije i samozastupanja 
 

 dr. FULVIO RUSTICO 
za izniman doprinos razvoju i promicanju ugleda i interesa Grada Rijeke u odnosima s 
Republikom Italijom 
 

 AUTOTRANS d.o.o. za Turisti ku agenciju 
za polustoljetni kontinuirani razvoj turisti ke djelatnosti i valorizaciju turisti ke 
destinacije Hrvatske 
 

 GRADSKO KAZALIŠTE LUTAKA RIJEKA 
za izuzetna postignu a u lutkarstvu, za predanost i podršku djetetu u osvajanju novih i 

arobnih svjetova. 
 

TO KA 2. 
Prijedlog odluke o imenovanju intendantice Hrvatskog narodnog kazališta  

Ivana pl. Zajca Rijeka 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da je 
predlagatelj ove to ke dnevnog reda Kazališno vije e Hrvatskog narodnog kazališta Ivana pl. 
Zajca Rijeka. Predsjednica Vije a nadalje je izvijestila da su zaklju ci Odbora za kulturu i 
Odbora za Statut, Poslovnik i propise koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni 
na klupe, a da je o itovanje Gradona elnika na materijal pod ovom to kom dnevnog reda 
dostavljeno ranije u materijalima.  
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Kazališnog vije a Hrvatskog 
narodnog kazališta Ivana pl. Zajca dr.sc. Elvio Baccarini.  
 
 U raspravi je sudjelovala lanica Gradskog vije a Ana Kompari  Dev i  ispred Kluba 
lanova Gradskog vije a SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU. 

 
 
Nakon rasprave, Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo slijede u 
  

O D L U K U 
o imenovanju intendantice Hrvatskog narodnog kazališta 

Ivana pl. Zajca Rijeka 
 

I. 
 Za intendanticu Hrvatskog narodnog kazališta Ivana pl. Zajca Rijeka, imenuje se 
NADA MATOŠEVI  OREŠKOVI . 

II. 
 Imenovana e zapo eti s obavljanjem dužnosti 1. travnja 2011. godine. 

III. 
 Ova Odluka podnijet e se na potvrdu Ministru kulture.  
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Nakon glasovanja, Nada Matoševi  Oreškovi  se prigodnim rije ima zahvalila na 

imenovanju. 
 

TO KA 3. 
Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za sklapanje Ugovora o podzajmu za 

potprojekt Rijeka – Grobnik 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijeli su Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel 
i direktor Komunalnog društva Vodovod i kanalizacija Željko Mažar. 
 
 U raspravi su sudjelovali lanovi Gradskog vije a Hrvoje Buri , Ernest Cukrov i 
Tomislava Ze evi  Pedi , Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel, Hrvoje Buri  završno ispred 
Kluba vije nika HDZ-a i Ivan Ivaniš ispred Kluba lanova Gradskog vije a SDP, IDS, ARS, 
HSLS i HSU. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo slijede u  
 

O D L U K U 
o davanju suglasnosti za sklapanje Ugovora o podzajmu 

za potprojekt Rijeka – Grobnik 
 

lanak 1. 
 Daje se suglasnost za sklapanje Ugovora o podzajmu za potprojekt Rijeka – 
Grobnik broj 35-003/10 kojeg su dana 8. travnja 2010. godine, sklopile Hrvatske vode 
sa sjedištem u Zagrebu, Ulica grada Vukovara 220, Vodovod i kanalizacija d.o.o. sa 
sjedištem u Rijeci, Dolac 14 i Grad Rijeka sa sjedištem u Rijeci, Korzo 16. 

 
lanak 2. 

 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit e se u "Službenim 
novinama Primorsko-goranske županije". 
 
 

TO KA 4. 
Prijedlog zaklju ka o sanaciji nebodera Franje andeka 8 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da je 

predlagatelj ove to ke dnevnog reda Klub PGS-a te da su prijedlog svojim potpisom podržali 
i lanovi Gradskog vije a Denis Pešut, Danko Švorini  i Tomislava Ze evi  Pedi .  
 Predsjednica Vije a zatim je izvijestila da je o itovanje Gradona elnika na prijedlog 
dostavljeno ju er ve ini lanova Gradskog vije a elektronskom poštom, a ostalima na 
današnjoj sjednici te da je lanovima Vije a na današnjoj sjednici dostavljena na klupe i 
obavijest da su prijedlog zaklju ka razmatrali Odbor za Statut, Poslovnik i propise i Odbor za 
urbanizam i prostorno ure enje, koji nisu zauzeli stajalište o prijedlogu.  

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je lan Gradskog vije a Dinko Beakovi  

koji je od strane predlagatelja odre en za izvjestitelja po ovoj to ki dnevnog reda. 
 

 U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a Oskar Skerbec ispred Kluba lanova 
Gradskog vije a SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU, Lidija Flas, Tomislava Ze evi  Pedi , Hrvoje 
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Buri , Ivan Bogdani , mr.sc. Nikola Ivaniš i Ivana Jur i , Gradona elnik mr.sc. Vojko 
Obersnel te Dinko Beakovi  ispred Kluba PGS-a kao predlagatelja. 
 
 Oskar Skerbec je, ispred Kluba lanova Gradskog vije a SDP, IDS, ARS, HSLS i 
HSU, predložio da Vije e ne usvoji prijedlog zaklju ka u tekstu predloženom u materijalima 
od strane Kluba PGS-a, ve  da kao svoje usvoji zaklju ke Gradona elnika u tekstu koji je 
dostavljen lanovima Vije a u okviru Gradona elnikova o itovanja na prijedlog, a koje je on 
potom i citirao. 
 

 Glasovanje: 

 Nakon rasprave, predsjednica Gradskog vije a stavila je na glasovanje prijedlog 
zaklju ka Kluba PGS-a u tekstu kako je predložen u materijalu za ovu to ku dnevnog reda i 
koji glasi: "Gradsko vije e je stajališta da Grad Rijeka treba hitno pristupiti sanaciji nebodera 
u Ulici F. andeka br. 8 u Rijeci." 
 Sa 10 glasova za, 17 glasova protiv i 1 glasom suzdržanim Prijedlog zaklju ka 
nije prihva en. 
 

Zatim je Gradsko vije e VE INOM GLASOVA (17 za, 10 protiv, 1 suzdržan) 
donijelo slijede i  

z a k l j u  a k 
 

1. Ne prihva a se Prijedlog zaklju ka Kluba PGS-a da Grad Rijeka treba hitno 
pristupiti sanaciji nebodera u Ulici Franje andeka 8 u Rijeci, iz razloga što su u tijeku 
dva parni na postupka, te bi pristupanje radovima na na in na koji to predlaže Klub 
PGS-a predstavljalo prejudiciranje odluke suda.  

2. Grad Rijeka, odnosno tadašnje Poglavarstvo Grada Rijeke, aktivno je 
pokušao izna i na in za sanaciju zgrade, nudio suvlasnicima financiranje potrebnih 
radova uz obro nu otplatu, pozivao suvlasnike na poduzimanje potrebnih radnji, sve u 
svjetlu injenice da je od gra evinske inspekcije naloženo izvo enje radova svim 
suvlasnicima, a ne samo Gradu, kao jednom od suvlasnika zgrade. 

Iako je postojala obaveza svih suvlasnika temeljem pravomo nih i ovršnih 
rješenja još iz 1997. godine, Grad Rijeka je na molbu suvlasnika utrošio 2.148.395,94 
kn radi djelomi nog saniranja zgrade i dovo enja iste u stanje da ne predstavlja 
opasnost za život i rad ljudi.  

3. Utvr uje se da je postupanje državnih tijela u ovom predmetu neprimjereno, 
jer iako je postojalo pravomo no i izvršno rješenje o otklanjanju nedostataka iz 1997. 
godine, a potom i rješenje iz 2000. godine (koje se ti e pada monijerki), u odnosu na 
koje je i donesen zaklju ak o dozvoli izvršenja, državna tijela nikada nisu provela 
izvršenje na trošak suvlasnika.  

 
TO KA 5. 

Prijedlog izmjena i dopuna Tržnog reda na tržnicama na malo  
u Gradu Rijeci 

 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 

Gradsko vije e je, bez rasprave, VE INOM GLASOVA (21 za, 3 suzdržana) 
donijelo Izmjene i dopune Tržnog reda na tržnicama na malo u Gradu Rijeci. 

 
 

12



TO KA 6. 
a) Izvješ e o radu Savjeta mladih Grada Rijeke za 2009. godinu 
b) Prijedlog programa rada Savjeta mladih Grada Rijeke za 2010. godinu 
 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da je 

predlagatelj Savjet mladih Grada Rijeke koji podnosi Izvješ e o radu za 2009. godinu i koji je 
donio Program rada za 2010. godinu te ga proslijedio Gradskom vije u na odobravanje.  

Predsjednica Gradskog vije a nadalje je izvijestila da su zaklju ci odbora koji su 
razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Gradskog vije a na klupe, a da je 
o itovanje Gradona elnika na materijal pod ovom to kom dnevnog reda dostavljeno ranije u 
materijalima.  

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Savjeta mladih Grada 

Rijeke Vojko BRAUT.  
 

 U raspravi su sudjelovali lanovi Gradskog vije a Vuk Prica ispred Kluba lanova 
Gradskog vije a SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU, Dinko Beakovi  ispred Kluba PGS-a, Ernest 
Cukrov i Vuk Prica te predsjednik Savjeta mladih Vojko Braut. 
 

 Glasovanje: 
a) 
 

 Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (23 za, 2 suzdržana) donijelo slijede i 

z a k lj u  a k 
 

 Prihva a se Izvješ e o radu Savjeta mladih Grada Rijeke za 2009. godinu. 
 

b) 
 
 Zatim je Gradsko vije e, tako er VE INOM GLASOVA (24 za, 1 protiv) donijelo 
Odluku o davanju odobrenja na Program rada Savjeta mladih Grada Rijeke za 2010. 
godinu kojeg je donio Savjet mladih Grada Rijeke na sjednici održanoj 17. travnja 
2010. godine. 

 
TO KA 7. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o nagradama u enicima i 
prosvjetnim radnicima-mentorima za posebna postignu a u enika na državnim i 

me unarodnim natjecanjima, susretima i smotrama 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pro elnica Odjela gradske uprave za 

odgoj i školstvo Branka Renko-Silov. 
 
Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama i 

dopunama Odluke o nagradama u enicima i prosvjetnim radnicima-mentorima za 
posebna postignu a u enika na državnim i me unarodnim natjecanjima, susretima i 
smotrama.  
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TO KA 8. 
Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 

Agencije za društveno poticanu stanogradnju Grada Rijeke 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da je 
predlagatelj ove to ke dnevnog reda Upravno vije e Agencije za društveno poticanu 
stanogradnju Grada Rijeke. 

Predsjednica Gradskog vije a nadalje je izvijestila da su zaklju ak Odbora za Statut, 
Poslovnik i propise, kao i o itovanje Gradona elnika na materijal pod ovom to kom dnevnog 
reda dostavljeni lanovima Gradskog vije a danas na klupe. 

 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo slijede u  
 

O D L U K U 
o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta  

Agencije za društveno poticanu stanogradnju Grada Rijeke 
 

I. 
 Daje se prethodna suglasnost na Izmjene i dopune Statuta Agencije za 
društveno poticanu stanogradnju Grada Rijeke u tekstu koji je utvrdilo Upravno vije e 
Agencije na sjednici održanoj 21. travnja 2010. godine. 
 

II. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 
 

TO KA 9. 
Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Statuta  

Osnovne škole "Trsat" 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo slijede u  
 

O D L U K U 
o davanju prethodne suglasnosti na  

Izmjene Statuta Osnovne škole "Trsat" 
I. 

 Daje se prethodna suglasnost na Izmjene Statuta Osnovne škole "Trsat" u 
tekstu kojeg je utvrdio Školski odbor Osnovne škole "Trsat" na sjednici održanoj dana 
18.03.2010. godine. 

II. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit e se u" Službenim 
novinama Primorsko-goranske županije". 
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TO KA 10. 
Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Drenova 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 

Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Rješenje o promjeni 
namjene javnog dobra u k.o. Drenova. 

 
 

 
 Sjednicu su napustili prije završetka lanice Gradskog vije a: mr.sc. Vesna 
Buterin i Tea aljkuši  Mance. 
 
 

 
Sjednica je zaklju ena u 14,30 sati. 

 
     
 
 
 
 

Tajnica              Predsjednica 
  Gradskog vije a             Gradskog vije a 

 
   Mirna Pavlovi  - Vodineli , v.r.      Dorotea Peši  - Bukovac, v.r. 

 
 
 

 


